
Протокол № 51

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 04 червня 2020 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Могилей Михайло Миколайович;

Ратенко Сергій Леонідович .
Відсутні:   (4)

члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;
Монашок Микола Дмитрович;
Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна;

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про звіт про стан виконання у 2019 році Плану заходів на 2018-
2020  роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на
період до 2020 року.

Інформує:  Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку,  торгівлі  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

2. Про  лист  Олександрійської  міської  ради  щодо  проекту
“Оптимізація  системи  теплозабезпечення  міста  Олександрії
Кіровоградської області”.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

3. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік.
Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту

фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про висновки Державної регуляторної служби України на проєкт
регуляторного акту-проєкту рішення обласної ради.

Інформує:  Оніщенко  Наталія  Аркадіївна –  завідувач  Сектору
Державної регуляторної служби у Кіровоградській області
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Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

5. Про  хід  виконання рішення обласної  ради від  20 травня 2016 року
№ 82  “Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання  населення  в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує:  Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

6. Про  звернення  депутатів  Дніпропетровської  обласної  ради  VII
скликання  до  Кабінету  Міністрів  України  стосовно  передачі  обласним
радам повноважень щодо надання спеціальних дозволів на користування
корисними копалинами місцевого значення.

Інформує:  Мацків Яніна Василівна –  директор департаменту екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

7. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23 червня
2006 року № 30 “Про делегування окремих повноважень обласної ради у
сфері  регулювання  гірничих  відносин”  (з  урахуванням  змін,  внесених
рішенням Кіровоградської обласної ради від 24 жовтня 2008 року № 581
“Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року
№ 30  “Про  делегування  окремих  повноважень  обласної  ради  у  сфері
регулювання гірничих відносин”).

Інформує:  Мацків Яніна Василівна –  директор департаменту екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

8. Про  розгляд заяви члена громадської  організації  “Клуб українських
патріотів”  Берчука  М.О.  щодо  порушення  екологічного  та  податкового
законодавства при роботі підприємств харчової промисловості на території смт
Власівка міста Світловодськ.

Інформує: Мацків Яніна Василівна –  директор департаменту екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

9. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до
Президента  України,  Кабінету  Міністрів  України  та  Верховної  Ради
України  щодо  недопущення  приватизації  державного  підприємства
“Східний гірничо-збагачувальний комбінат”.

Інформує:  Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради
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10. Про  внесення  змін  до  плану  роботи  Кіровоградської  обласної
ради на 2020 рік.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

11. Про внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради.
Інформує:  Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії

обласної ради

1. Про звіт про стан виконання у 2019 році Плану заходів на 2018-2020
роки із реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період до
2020 року.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку,
торгівлі  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Рахуби Н.А. стосовно звіту про стан виконання у 2019 році Плану заходів на
2018-2020  роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на
період до 2020 року.

За  звітний  період  виконано  4  проекти  регіонального  розвитку  та  36
структурні  проекти  з  обсягом  фінансування  на  суму 409  млн.грн.  у галузях
промисловості,  охорони  здоров'я,  освіти  та  культури;  знаходяться  у
стадії реалізації  41  проект  регіонального  розвитку;  не  виконано  8  проектів
регіонального розвитку з обсягом фінансування на суму 531 млн.грн., заходи з
реалізації яких буде продовжено у 2020 році.

За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки і пропозиції постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіба
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 355 (додається)

2. Про  лист  Олександрійської  міської  ради  щодо  проекту
“Оптимізація  системи  теплозабезпечення  міста  Олександрії
Кіровоградської області”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.,
беручи  до  уваги  висновок  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  стосовно  питання,  порушеного  у  листі
Олександрійської  міської  ради  від  28  лютого  2020  року  № 48/3/27/1,  щодо
пропозиції виступити гарантом виконання зобов'язань КП “Теплокомуненерго”
Олександрійської міської ради та надання підприємству фінансової допомоги з
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метою  реалізації  проекту  “Оптимізація  системи  теплозабезпечення  міста
Олександрії Кіровоградської області”.

Було зауважено на те, що згідно з вимогами абзацу другого частини другої
статті 17 Бюджетного Кодексу України місцеві гарантії можуть надаватися за
рішенням відповідної обласної ради для забезпечення повного або часткового
виконання  боргових  зобов’язань  суб’єктів  господарювання  -  резидентів
України,  що  належать  до  комунального  сектору  економіки,  реалізацію
інвестиційних проектів,  метою яких є розвиток комунальної інфраструктури,
відновлення  та  реконструкція  об’єктів  спільної  власності  територіальних
громад або державної власності,  що перебувають в управлінні обласних рад,
обласних державних адміністрацій.

Відповідно,  за  результатами  розгляду  та  обговорення  інформації,  голова
постійної комісії поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 356 (додається)

3. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік.
Слухали: інформацію  директора департаменту фінансів Кіровоградської

обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  щодо  звіту  про  виконання
обласного бюджету за 2019 рік.

За  наданою  інформацією,  власних  доходів  загального  фонду  обласного
бюджету  (податкових  та  неподаткових  надходжень)  надійшло  за  рік  у  сумі
925376,6  тис.грн.,  що  становить  102,9%  до  уточненого   плану,  понад  план
отримано 26203,6 тис.грн.; з обласного бюджету за 2019 рік проведено видатків
з урахуванням кредитування (без трансфертів місцевим бюджетам за рахунок
трансфертів з державного бюджету) у сумі 2672333,4 тис.грн., або на 89,7% до
затвердженого  з  урахуванням  внесених  змін  плану  на  рік,  у  тому  числі  по
загальному  фонду1956217,8  тис.грн.  (98,3%),  по  спеціальному  фонду  –
716115,6  тис.грн.  (72,4%);  перераховано  на  рівень  районів,  міст  обласного
значення  та  об’єднаних  територіальних  громад  трансфертів  з  державного
бюджету на загальну суму 2687600,6 тис.грн. (субвенцій – 2333438,9 тис.грн.,
дотацій  –  354161,7  тис.грн.),  з'ясувавши,  що  станом  на  01  січня  2020  року
кредиторська заборгованість по видатках обласного бюджету, у тому числі по
захищених видатках (заробітна плата,  енергоносії,  медикаменти,  харчування,
стипендії, допомоги тощо), відсутня.

За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки і пропозиції постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 357 (додається)
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4. Про висновки Державної  регуляторної  служби України на проєкт
регуляторного акту-проєкту рішення обласної ради.

Розглянувши висновки Державної регуляторної служби України на проєкт
регуляторного  акта-проєкт  рішення  обласної  ради  “Про  внесення  змін  до
Правил  приймання  стічних  вод  до  систем  централізованого  водовідведення
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”,  заслухавши  та  обговоривши  інформацію
завідувача Сектору Державної регуляторної служби у Кіровоградській області
Оніщенко Н.А., генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Ілика Р.І.
з даного приводу, зважаючи на те, що Державна регуляторна служба України
під час розгляду даного питання комісією обласної ради, зняла свої зауваження
до  зазначеного  проекту  регуляторного  акту,  за  результатами  розгляду  та
обговорення  інформації,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступні висновки і пропозиції постійної комісії обласної ради:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Звернутися  до голови обласної  ради щодо включення до орієнтовного

переліку питань, що пропонуються до розгляду на пленарному засіданні тридцять
першої  сесії  обласної  ради,  проєкт  рішення  обласної  ради  з   питання  “Про
внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем  централізованого
водовідведення  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”,  як  такий,  що  відповідає  вимогам
чинного законодавства України.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 358 (додається)

5. Про хід виконання рішення обласної ради від 20 травня 2016 року
№ 82 “Про затвердження нормативів питного водопостачання населення в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Заслухавши та  обговоривши інформацію генерального  директора ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” про хід виконання рішення обласної ради від 20 травня
2016  року  №  82  “Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання
населення  в  населених  пунктах,  що  обслуговуються  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”,  врахувавши  та  обговоривши  під  час  розгляду  даного  питання
заяву  громадянина  Ярмоцика  О.К.  від  03.04.2020  року  стосовно  зауваження
щодо  контролю  за  виконанням  зазначеного  рішення  обласної  ради,  голова
постійної  комісії  поставив  на  голосування  наступні  висновки  і  пропозиції
постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Зауваження  до  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  з  боку  постійної  комісії

обласної ради щодо виконання рішення обласної ради від 20 травня 2016 року
№ 82  “Про  затвердження  нормативів  питного  водопостачання  населення  в
населених пунктах, що обслуговуються ОКВП “Дніпро-Кіровоград” відсутні.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 
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Вирішили:  Рішення № 359 (додається)

6. Про  звернення  депутатів  Дніпропетровської  обласної  ради  VII
скликання  до  Кабінету  Міністрів  України  стосовно  передачі  обласним
радам повноважень щодо надання спеціальних дозволів на користування
корисними копалинами місцевого значення.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
Регламенту Кіровоградської обласної ради, обговоривши звернення депутатів
Дніпропетровської обласної ради VII скликання до Кабінету Міністрів України
стосовно  передачі  обласним  радам  повноважень  щодо  надання  спеціальних
дозволів  на  користування  корисними  копалинами  місцевого  значення,
заслухавши  інформацію  з  даного  приводу  директора  департаменту  екології,
природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної державної адміністрації Мацків Я.В., голова постійної комісії поставив
на голосування наступні висновки і пропозиції постійної комісії обласної ради:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати дане звернення депутатів Дніпропетровської  обласної  ради

до Кабінету Міністрів України з проханням внесення змін до постанови Кабінету
Міністрів України від 30 травня 2011 року № 615 “Про затвердження Порядку
надання  спеціальних  дозволів  на  користування  надрами”  стосовно  передачі
обласним  радам  повноважень  надання  спеціальних  дозволів  на  користування
корисними  копалинами  місцевого  значення,  як  елементу  децентралізації
дозвільної системи у галузі користування надрами в Україні.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 360 (додається)

7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року
№ 30  “Про  делегування  окремих  повноважень  обласної  ради  у  сфері
регулювання гірничих відносин” (з урахуванням змін, внесених рішенням
Кіровоградської  обласної  ради  від  24  жовтня  2008  року  №  581  “Про
внесення змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року № 30 “Про
делегування  окремих  повноважень  обласної  ради  у  сфері  регулювання
гірничих відносин”).

Обговоривши  та  заслухавши  інформацію  директора  департаменту
екології,  природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Мацків  Я.В.  про  внесення
змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року № 30 “Про делегування
окремих повноважень обласної ради у сфері регулювання гірничих відносин”
(з  урахуванням  змін,  внесених  рішенням  Кіровоградської  обласної  ради  від
24 жовтня 2008 року № 581 “Про внесення змін до рішення обласної ради від
23 червня 2006 року № 30 “Про делегування окремих повноважень обласної
ради  у  сфері  регулювання  гірничих  відносин”)  у  зв'язку  із  змінами  у
законодавство  України  у  сфері  надрокористування,  зокрема,  відповідно  до
Закону  України  “Про  внесення  змін  до  деяких  законодавчих  актів  України
щодо  вдосконалення  законодавства  про  видобуток  бурштину  та  інших
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корисних копалин” від 19 грудня 2019 року № 402-ІХ, який набрав чинності
29 грудня  2019  року,  внесено  суттєві  зміни  до  Кодексу  України  про  надра
відносно  повноважень  органів  місцевого  самоврядування,  за  результатами
обговорення голова постійної комісії поставив на голосування наступні висновки
постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  екології,  природних  ресурсів  та  паливно-

енрегетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
опрацювати зміни до Кодексу України “Про надра”, передбачені Законом України
“Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо вдосконалення
законодавства про видобуток бурштину та інших корисних копалин” від 19 грудня
2019  року  №  402-ІХ,  інші  відповідні  нормативно-правові  акти  у  сфері
надрокористування  та  надати  обласній  раді  узагальнені  пропозиції  стосовно
внесення змін до рішення обласної ради від 23 червня 2006 року № 30.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 361 (додається)

8. Про розгляд заяви члена громадської організації “Клуб українських
патріотів”  Берчука  М.О.  щодо  порушення  екологічного  та  податкового
законодавства  при  роботі  підприємств  харчової  промисловості  на
території смт Власівка міста Світловодськ.

Обговоривши  та  заслухавши  інформацію  директора  департаменту
екології,  природних  ресурсів  та  паливно-енрегетичного  комплексу
Кіровоградської обласної державної адміністрації Мацків Я.В. про заяву члена
громадської  організації  “Клуб  українських  патріотів”  Берчука  М.О.  щодо
порушення екологічного та податкового законодавства при роботі підприємств
харчової  промисловості  на  території  смт  Власівка  міста  Світловодськ
Кіровоградської області, було з'ясовано, що  розпорядженням голови обласної
державної  адміністрації  від  24  березня  2020 року  №  252-р  створено  та
затверджено  відповідну  робочу  групу з  вирішення  порушених  у даній  заяві
питань.  Оскільки  через  умови  карантину  була  обмежена  можливість
проведення  необхідних  заходів  та  засідання  робочої  групи,  за  результатами
обговорення, з метою контролю за вирішенням порушених членом громадської
організації “Клуб українських патріотів” питань, голова постійної комісії поставив
на голосування наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  екології,  природних  ресурсів  та  паливно-

енрегетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
надати обласній раді інформацію про хід розв'язання порушених у даній заяві
проблем  за  результатами  роботи  відповідної  робочої  групи,  затвердженої
розпорядженням  голови  обласної  державної  адміністрації  від  24  березня
2020 року № 252-р.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
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“утрим.” - 0 осіб
Вирішили:  Рішення № 362 (додається)

9. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до
Президента  України,  Кабінету  Міністрів  України  та  Верховної  Ради
України  щодо  недопущення  приватизації  державного  підприємства
“Східний гірничо-збагачувальний комбінат”.

Обговоривши текст звернення депутатів Кіровоградської обласної ради до
Президента України, Кабінету Міністрів України та Верховної  Ради України
щодо недопущення приватизації  державного підприємства “Східний гірничо-
збагачувальний комбінат” і  включення його до законопроєкту України “Про
перелік об'єктів права державної власності,  що не підлягають приватизації” і
відповідного  його  переліку,  голова постійної  комісії  поставив на голосування
наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до

Президента  України,  Кабінету  Міністрів  України   та  Верховної  Ради  України
щодо  недопущення  приватизації  державного  підприємства  “Східний  гірничо-
збагачувальний комбінат”.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 363 (додається)

10. Про внесення змін до плану роботи Кіровоградської обласної ради
на 2020 рік.

Обговоривши  необхідність  внесення  змін  до  плану  роботи
Кіровоградської  обласної  ради  на  2020  рік,  враховуючи  лист  обласної
державної  адміністрації  з  пропозиціями  перенести  на  ІІ  квартал  2019  року
розгляд питання “Про звіт про результати проведення моніторингу виконання у
2019 році Плану заходів на 2018-2020 роки та звіт із оцінки результативності
реалізації  Стратегії  –  2020  за 2019 рік”, голова постійної комісії  поставив на
голосування наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 364 (додається)

11. Про внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради.
Обговоривши необхідність внесення змін до Регламенту Кіровоградської

обласної ради згідно з Законом України від 30 березня 2020 року № 540-IX
“Про внесення  змін  до  деяких  законодавчих  актів  України,  спрямованих  на
забезпечення  додаткових  соціальних  та  економічних  гарантій  у  зв’язку  з
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поширенням  коронавірусної  хвороби  (COVID-19)”,  яким  внесено  зміни  до
розділу V “Прикінцеві та перехідні положення” Закону України “Про місцеве
самоврядування  в  Україні”  та  цим  встановлено  можливість  в  окремих,
передбачених законодавством України випадках, проводити пленарні засідання
та засідання постійних комісій обласної ради дистанційно, в режимі відео- або
аудіоконференції, голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування  наступні
висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 365 (додається)

Під  час  засідання  постійної  комісії  обласної  ради  було  одноголосно
підтримано та доповнено порядок денний постійної комісії трьома питаннями, а
саме:

12. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  10  грудня
2019 року  №  715  “Про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на
2020 рік”.

Інформує:  Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

13. Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Погребнюка А.А. щодо ремонту дороги.

Інформує:  Погребнюк Артем Анатолійович – депутат обласної ради

14. Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради
Погребнюка А.А. щодо звернення до Кабінету Міністрів України стосовно
недофінансування заходів з реалізації державних житлових програм  .

Інформує:  Погребнюк Артем Анатолійович – депутат обласної ради

12. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  10  грудня
2019 року  №  715  “Про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на
2020 рік”.

Заслухано  та  обговорено  інформацію  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації  Шеремета С.В. про внесення
змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року № 715 “Про обласний
бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.

Внесення змін до показників обласного бюджету на 2020 рік, затверджених
рішенням обласної ради від 10 грудня 2019 року № 715 "Про обласний бюджет
Кіровоградської області на 2020 рік" (із змінами відповідно до рішення обласної
ради від 12 березня 2020 року № 736), пояснюється необхідністю затвердження
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змін  до  доходів,  видатків,  фінансування  та  кредитування  обласного  бюджету,
пов’язаних із:

1)  додатковим  надходженням  коштів  до  спеціального  фонду  обласного
бюджету та спрямуванням їх на видатки;

2) врахуванням в обласному бюджеті змін по міжбюджетних трансфертах (з
державного бюджету та інших місцевих бюджетів);

3) залученням на фінансування видатків обласного бюджету нерозподіленої
частини  вільного  залишку  коштів  загального  фонду,  що  утворився  станом  на
01 січня  2020  року,  у  тому числі  за  рахунок освітньої  субвенції  з  державного
бюджету (висновок про обсяг залишків коштів обласного бюджету додається);

4)  перерозподілом окремих видатків обласного бюджету між бюджетними
програмами, капітальними і поточними видатками та головними розпорядниками
коштів обласного бюджету.

 За результатами обговорення наданої інформації,  голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 366 (додається)

13. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
щодо ремонту дороги.

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Погребнюка А.А. стосовно
внесення  на  розгляд  обласної  ради  депутатського  запиту  щодо  необхідності
проведення робіт з ремонту дороги у м. Кропивницькому біля КНП “Обласний
центр планування сім'ї та репродукції людини” за адресою бульвар Студентський,
18.

 За результатами обговорення наданої інформації,  голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати  внесення  на  розгляд  обласної  ради  депутатського  запиту

депутата обласної ради Погребнюка А.А. із зазначеного питання.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 367 (додається)

14. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
щодо звернення до Кабінету Міністрів України стосовно недофінансування
заходів з реалізації державних житлових програм.

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Погребнюка А.А. стосовно
внесення  на  розгляд  обласної  ради  депутатського  запиту  щодо  необхідності
ухвалення звернення до Кабінету Міністрів України стосовно недофінансування
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заходів  з  реалізації  державних  житлових  програм,  зокрема  програм
Кіровоградського  регіонального  управління  Державного  фонду  сприяння
молодіжному житловому будівництву.

 За результатами обговорення наданої інформації,  голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки і рекомендації  постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Підтримати  внесення  на  розгляд  обласної  ради  депутатського  запиту

депутата обласної ради Погребнюка А.А. із зазначеного питання.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 368 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання комісії закритим та подякував за активну участь у роботі засідання
присутнім депутатам обласної ради, членам постійної комісії обласної ради.

Голова постійної комісії                                                                     Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії А.Погребнюк


